
 

責任礦產承諾書  

Responsible Minerals Undertaking 

大中積體電路股份有限公司承諾所有產品或零部件中所使用或包含之金屬沒有使用來自剛

果民主共和國(以下簡稱“剛果(金)”)及其周邊國家，以及由軍事武裝力量控制之地區的

“責任礦產”。“責任礦產”包含並不限於來自於剛果民主共和國非法礦區的錫石、黑鎢、

鈳鉭鐵礦和黃金及其衍生物等稀有金屬，特別是金（Au）、鉭（Ta）、錫(Sn) 、鎢（W）和

鈷(Co)金屬原料。 

Sinopower Semiconductor, Inc. warrants that all the products and components do not 

directly or indirectly contain the“Responsible Minerals”from mines located in areas 

under the control of armed groups in the Democratic Republic of the Congo or an 

adjoining country . The “Responsible Minerals ” includes but not limit to Cassiterite , 

Wolframite , Columbite ,Gold or their derivatives mined from the above mentioned mines, 

especially for gold , tantalum , tin , tungsten and Cobalt. 

大中積體電路股份有限公司 Sinopower Semiconductor  Inc. 

地址：新竹科學工業園區篤行一路 6 號 5 樓 

Address: 5F,No.6, Dusing 1ST Rd., Hsinchu Science Park,  

Hsinchu, 300, Taiwan, R.O.C.  

電話（Tel） ： 886-3-563-5818 

傳真（Fax） : 886-3-563-5080 
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